
Protokoll årsstämma 2024

Närvarande:
Jonas Fredriksson, Annika Cederlund, Roberto Bonet, Robin Carlsson och Wictor Sjölin.

Plats: Svedala IF:s klubbhus Dag: 13 mars 2024 Klockan: 18.30

Dagordning
1. Mötets öppnande

Jonas hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

2. Mötets utlysande i behörig ordning
Mötet godkände att kallelsen till stämman utlysts i behörig ordning.

3. Val av ordförande för stämman
Jonas Fredriksson valdes till ordförande för stämman.

4. Val av sekreterare för stämman
Annika Cederlund valdes till sekreterare för stämman.

5. Godkännande av dagordningen
Mötet godkände dagordningen.

6. Val av två justeringsmän
Roberto Bonet och Wictor Sjölin valdes till justeringsmän.

7. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2023
Var och en läste igenom verksamhetsberättelsen, som sedan godkändes av mötet.

8. Revisorns berättelse för 2023
Var och en läste igenom revisionsberättelsen, som sedan godkändes av mötet.

9. Ansvarsfrihet för styrelsen för 2023
Mötet godkände ansvarsfrihet för styrelsen.

10. Framställan från styrelsen eller motioner från medlemmar
Inga motioner hade kommit in.

11. Ersättning till styrelse och revisor
2.850 kr är budgeterat för arvode till styrelsen och revisorn.

12. Val av styrelse, styrelseordförande, suppleant och revisor:
Jonas Fredriksson (ordförande) omval 2 år (mars -24--mars -26)
Roberto Bonet (ledamot) omval 2 år (mars -24--mars -26)
Annika Cederlund (ledamot) sittande 1 år (mars -24--mars -25)
Robin Carlsson (suppleant) omval 1 år (mars -24--mars -25)
Johnny Hansson (suppleant nyval 1 år (mars -24--mars -25)
Wictor Sjölin (revisor) omval 1 år (mars -24--mars -25)
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13. Inkomst- och utgiftsstat 2023, budget 2024 samt debiteringslängd för 2024
Föreningen har 41 betalande hushåll som enda inkomstkälla. Största kostnaderna
för föreningen är serviceavtal med Villaägarnas Riksförbund och skötsel/underhåll av
området samt årliga avsättningen till reparationsfonden, som ska vara minst 3 000 kr.
Debiteringslängden som tagits fram godkändes.
Av skattetekniska skäl har vi flyttat innestående pengar till ett bankkonto utan ränta.

 
14. Skötsel av anläggningen (grusgångar, plattor, gräsmatta, träd och sandlåda)

• Vi fortsätter anlita Sydsverige Entreprenad, för skötseln av anläggningen.
• Lamporna fungerar fortfarande efter reparationen i höstas. Jonas har reservlampor.
• Det blir för stor kostnad att sätta upp papperskorgen igen, vid lekplatsen, och betala nästan

5.000 kr för tömning av denna per år (offert som inkommit).
• Generell kontroll av anläggningen genomförs av styrelsen vid nästa mötestillfälle.
• Vi har fått in en offert ( från MBT), på att byta ut hela kanten runt sandlådan, då delar av

befintliga kantstockar börjat ruttna, och att byta ut all sand. Jonas tar kontakt och meddelar
att vi önskar få detta gjort under våren. Kostnad för detta beräknas bli 40.100 kr inkl moms
(med reservation för att det behövs mer eller annan sand än vad som offererats), pengar
som kommer tas från reparationsfonden. I dagsläget finns inte hela denna summa i repa-
rationsfonden så en extra insättning från vanliga kontot kommer att behöva göras för att
kunna genomföra arbetet. 

• Underhållsplanen för året och kommande år ska ses över av styrelsen

15. Övriga frågor
Inget övrigt fanns att ta upp.

16. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålles tillgängligt
Original finns hos Annika Cederlund, Glasmästaregatan 15.

17. Mötets avslutning
Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Svedala 13 mars 2024

_______________________________ _______________________________
Jonas Fredriksson Annika Cederlund
Ordförande Sekreterare

_______________________________ _______________________________
Roberto Bonet Wictor Sjölin
Justeringsman Justeringsman


